
From: Terje Solheim <tesolh2@online.no> 
Sent: 10. september 2022 21:06 
To: Postmottak Froland 
Subject: Høring industrianlegg Bøylestad 
 
Hei! 
 
Sender dette fra jaktlaget i Solheim/Buåsen. 
En vei fra Gullknapp via Lyngroth til Bøylestad vil dele vårt jaktterreng i to, og på mange måter 
ødelegge terrenget. 
Nå er det bare en gammel bilvei, nesten traktorvei, fra Buåsveien til Hersel, og det er helt ideelt for 
viltet. 
En stor vei her vil gjøre jakt med hund nesten utenkelig. 
Her har det vært jakta i generasjoner, og et jakta er viktig for mange som bor i området. 
 
Så: Vi ser veldig gjerne at det ikke blir bygd stor vei her. 
 
Mvh, Terje Solheim 


